
Zápisnica 
zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva vo Fiľakove zo dňa  28. septembra 2017 

_________________________________________________________________________ 
 
 
Prítomní:  
 
Podľa priloženej  prezenčnej  listiny 
 
R o k o v a n i e : 
 
 
 
   Rokovanie mestského zastupiteľstva vo Fiľakove zvolal primátor mesta  v zmysle  § 12 ods. 
1 zák. č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení zmien a doplnkov. Pán primátor konštatoval, 
že je prítomná nadpolovičná väčšina poslancov a schôdzka je uznášaniaschopná. Program 
rokovania bol navrhnutý nasledovne: 
 

1) Otvorenie 
2) Voľba návrhovej komisie 
3) Interpelácie poslancov 
4) Vyhodnotenie návrhov podaných komisiami MZ 

                                   predkladá: zástupca primátora mesta 
5) Monitoring plnenia programového rozpočtu mesta a rozpočtu PO 

a RO mesta  k 30.06.2017, Stanovisko hlavného kontrolóra  
predkladajú: vedúca referátu ekonomiky MsÚ, riaditelia PO mesta, 
prednostka MsÚ, hlavný kontrolór mesta  

6) Návrh na úpravu rozpočtu mesta  
predkladá: vedúca referátu ekonomiky 

7) Návrh na úpravu  VZN,  ktorým sa určuje metodika 
poskytovania dotácií z rozpočtu mesta 

predkladá:  vedúci odd.  vnút. správy 
8) Správa  o činnosti MsP za II. Q 2017 

                       predkladá: náčelník MsP 
9) Program  rozvoja  bývania  
predkladá: vedúca referátu   SR 

10) Majetkovoprávne záležitosti 
                      predkladá: vedúci odd. EaMM 

11) Aktuálne záležitosti mesta 
a) Súhlas  MZ  s účasťou  hlavného kontrolóra na realizácii  

projektu EACEA 
b) Dodatok  k zmluve o terminovanom úvere č. 823/2017/UZ 

12) Diskusia 
13) Záver 

 
Poslanci MZ za program hlasovali nasledovne: 
P: 10, ÁNO: 10, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
Áno: Anderko Zoltán, Cirbus Vladimír, Czupper Tibor, Ing. Fehér Ladislav, Kelemen Erik, 
Ing. Kerekes László, Ing. Mák Dávid, Oroszová Margita, Mgr. Szvorák Zsuzsanna,  PaedDr. 
Tankina Tóth Tímea 



 
Za overovateľov zápisnice z dnešného rokovania primátor mesta určil nasledovných poslancov 
MZ 

 
Mgr.  Zsuzsanna Szvorák a  

Ing. Ladislav Fehér. 
 

Za členov návrhovej komisie  primátor  mesta navrhol nasledovných  poslancov a neposlancov 
MZ : 
JUDr. Gecso – predseda, p. Anderko, PaedDr. Tankina Tóth, p. Oroszová, p. Cirbus 
Poslanci  zloženie NK  hlasovaním schválili nasledovne: 
P: 10, ÁNO: 10, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
Áno: Anderko Zoltán, Cirbus Vladimír, Czupper Tibor, Ing. Fehér Ladislav, Kelemen Erik, 
Ing. Kerekes László, Ing. Mák Dávid, Oroszová Margita, Mgr. Szvorák Zsuzsanna,  PaedDr. 
Tankina Tóth Tímea 
 
K bodu č. 3) Interpelácie poslancov 
 
p. Cirbus – na  prístupovej ceste ku garážam n Farskej  lúke  s výmole. Nedalo by sa tam   
nasypať   nejaký štrk? 
Chcem sa  tiež  poďakovať   za  odstránenie  náletovej vegetácie. 
p. primátor -  VPS  nechá doniesť nejaký štrk na  prístupovú cestu.  Do konca roka 2018  máme 
prijatý strategický dokument, kde sú  rozpísané  ulice, ktoré sa budú obnovovať. 
S kosením  náletovej vegetácie je dosť komplikovaná situácia. Pozemky  sú v súkromnom 
vlastníctve. Musíme to však udržiavať, lebo tam vznikajú aj čierne skládky. 
  
 
K bodu č. 4) Vyhodnotenie návrhov podaných komisiami MZ 
 
Materiál do MZ predložil zástupca  primátora mesta Ing. László Kerekes . 
 

1. KOVP 
-  Nespokojnosť  občanov s výtržnosťami  počas   kultúrnych podujatí 

organizovaných v meste. Väčší dohľad nad  verejným poriadkom. 
- Odkonárenie okrasných stromov a kríkov v meste  
- Žobranie  v meste 

 
2. Komisia výstavby 

- Majetkovoprávne záležitosti 
 

3. Komisia  finančná a mestského majetku  
- Majetkovoprávne záležitosti 
- Program  rozvoja bývania 
- Prijatie  úveru 
- Spolufinancovanie projektov 

 
4. Komisia  podnikateľská, regionálneho rozvoja a cestovného ruchu 

- Majetkovoprávne záležitosti 
- Narastanie  problémov   s neprispôsobivými občanmi  

 



p. primátor -  mám pocit, že   zápisnica KOVP nie je  zápisnica, ale list jedného človeka. MsP 
tieto veci rieši priebežne. 
Bc. Baláž -  služby si  plánujem tak, aby sme  ich mali keď je akcia. Žobranie  riešime  priebežne, 
žiaľ  tomu nevieme zabrániť. 
Poslanci  hlasovali nasledovne: 
P: 10, ÁNO: 10, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
Áno: Anderko Zoltán, Cirbus Vladimír, Czupper Tibor, Ing. Fehér Ladislav, Kelemen Erik, 
Ing. Kerekes László, Ing. Mák Dávid, Oroszová Margita, Mgr. Szvorák Zsuzsanna,  PaedDr. 
Tankina Tóth Tímea 
 
K bodu č. 5) Monitoring plnenia programového rozpočtu mesta a rozpočtu PO a RO  
                     mesta  k 30.06.2017, Stanovisko hlavného kontrolóra  
                     k 30.06.2018 
 

A) MsÚ 
Písomne  spracovaný materiál do  MZ predložila vedúca referátu ekonomiky, Bc. Erika 

Szabová. Tvorí súčasť zápisnice  z dnešného zasadnutia.  
p. primátor – sprísnili sme výber  poplatku za  KO a navýšili sme  aj počet výtlačkov novín. 
Klesol  nám však počet  pracovníkov  na AČ a MOS  zo 420 na  188 osôb. 
 

B) VPS 
Písomne  spracovaný materiál do  MZ predložil riaditeľ VPS Ing. Tibor Tóth. Tvorí súčasť 

zápisnice  z dnešného zasadnutia.  Poslanci nemali k správe žiadne  pripomienky. 
 
C) MsKS 
Písomne  spracovaný materiál do  MZ predložila riaditeľka MsKS, Mgr. Illés Kósik Andrea. 

Tvorí súčasť zápisnice  z dnešného zasadnutia. Poslanci nemali k správe žiadne  pripomienky. 
 
D) HMF 
Písomne  spracovaný materiál do  MZ vypracovala riaditeľka HMF, Mgr. Viktória 

Tittonová, PhD. Tvorí súčasť zápisnice  z dnešného zasadnutia. Poslanci nemali k správe žiadne  
pripomienky. 

 
E) RO 
Písomne  spracovaný materiál do  MZ predložila prednostka MsÚ PhDr. Andrea 

Mágyelová. Tvorí súčasť zápisnice  z dnešného zasadnutia. Poslanci nemali k správe žiadne 
pripomienky. 
Poslanci  hlasovali nasledovne: 
P: 10, ÁNO: 10, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
Áno: Anderko Zoltán, Cirbus Vladimír, Czupper Tibor, Ing. Fehér Ladislav, Kelemen Erik, 
Ing. Kerekes László, Ing. Mák Dávid, Oroszová Margita, Mgr. Szvorák Zsuzsanna,  PaedDr. 
Tankina Tóth Tímea 
 

F) Stanovisko  HK k monitorovacej správe  mesta  
Písomne spracované stanovisko do MZ predložil hlavný kontrolór mesta, Ing. Ladislav 

Estefán Tvorí súčasť zápisnice  z dnešného rokovania. 
Poslanci MZ k nemu nemali žiadne pripomienky. 
Poslanci  hlasovali nasledovne: 
P: 10, ÁNO: 10, NIE: 0, ZDR.SA: 0 



Áno: Anderko Zoltán, Cirbus Vladimír, Czupper Tibor, Ing. Fehér Ladislav, Kelemen Erik, 
Ing. Kerekes László, Ing. Mák Dávid, Oroszová Margita, Mgr. Szvorák Zsuzsanna,  PaedDr. 
Tankina Tóth Tímea 
 
K bodu č. 6) Návrh na úpravu rozpočtu mesta  

 
Písomne  spracovaný materiál do  MZ predložila vedúca referátu ekonomiky, Bc. Erika 

Szabová. Tvorí súčasť zápisnice  z dnešného zasadnutia. Poslanci k nemu nemali žiadne 
pripomienky. 
Poslanci  hlasovali nasledovne: 
P: 10, ÁNO: 10, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
Áno: Anderko Zoltán, Cirbus Vladimír, Czupper Tibor, Ing. Fehér Ladislav, Kelemen Erik, 
Ing. Kerekes László, Ing. Mák Dávid, Oroszová Margita, Mgr. Szvorák Zsuzsanna,  PaedDr. 
Tankina Tóth Tímea 
 
 
K bodu č. 7) Návrh na úpravu  VZN,  ktorým sa určuje metodika poskytovania dotácií  
                     z rozpočtu mesta 
 

Materiál tvorí súčasť  zápisnice z dnešného  rokovania. Do MZ  ho  predložil vedúci 
odd. vnútornej správy, JUDr. Norbert Gecso. Poslanci MZ  nemali k VZN žiadne pripomienky. 
Poslanci hlasovali za  uznesenie k tomuto bodu nasledovne: 
P: 10, ÁNO: 10, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
Áno: Anderko Zoltán, Cirbus Vladimír, Czupper Tibor, Ing. Fehér Ladislav, Kelemen Erik, 
Ing. Kerekes László, Ing. Mák Dávid, Oroszová Margita, Mgr. Szvorák Zsuzsanna,  PaedDr. 
Tankina Tóth Tímea 
 
K bodu č. 8) Správa  o činnosti MsP za II. Q 2017 
 

Písomne  spracovaný materiál do  MZ predložil náčelník MsP, Bc. Pavel Baláž. Tvorí 
súčasť zápisnice  z dnešného zasadnutia. Poslanci k nemu nemali žiadne pripomienky. 
Poslanci hlasovali za  uznesenie k tomuto bodu nasledovne: 
P: 11, ÁNO: 11, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
Áno: Anderko Zoltán, Ing. Belko Róbert, Cirbus Vladimír, Czupper Tibor, Ing. Fehér Ladislav, 
Kelemen Erik, Ing. Kerekes László, Ing. Mák Dávid, Oroszová Margita, Mgr. Szvorák 
Zsuzsanna,  PaedDr. Tankina Tóth Tímea 
 
K bodu č. 9) Program  rozvoja  bývania  
 

Písomne  spracovaný materiál do  MZ predložila vedúca referátu stratégie  rozvoja, Ing. 
arch. Erika Anderková. Tvorí súčasť zápisnice  z dnešného zasadnutia. Poslanci k nemu nemali 
žiadne pripomienky. 
Poslanci  hlasovali nasledovne: 
P: 11, ÁNO: 11, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
Áno: Anderko Zoltán, Ing. Belko Róbert, Cirbus Vladimír, Czupper Tibor, Ing. Fehér Ladislav, 
Kelemen Erik, Ing. Kerekes László, Ing. Mák Dávid, Oroszová Margita, Mgr. Szvorák 
Zsuzsanna,  PaedDr. Tankina Tóth Tímea 
 
 
 



K bodu č. 10) Majetkovoprávne záležitosti 
 

Písomne spracovaný materiál do MZ predložil vedúci odd. ekonomiky a majetku mesta Ing. 
Zoltán Varga. Tvorí súčasť zápisnice z dnešného rokovania.  
 

1) FILWOOD-Trade s.r.o., Čamovce 82 – návrh na zámenu pozemkov vo Fiľakove 
Poslanci  hlasovali nasledovne: 
P: 11, ÁNO: 11, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
Áno: Anderko Zoltán, Ing. Belko Róbert, Cirbus Vladimír, Czupper Tibor, Ing. Fehér Ladislav, 
Kelemen Erik, Ing. Kerekes László, Ing. Mák Dávid, Oroszová Margita, Mgr. Szvorák 
Zsuzsanna,  PaedDr. Tankina Tóth Tímea 
Poslanci neschválili zámenu pozemkov. 
 

2) Ing. Alexander Balog, Družstevná 16, Fiľakovo – žiadosť o odkúpenie pozemku  
Poslanci  hlasovali nasledovne: 
P: 11, ÁNO: 11, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
Áno: Anderko Zoltán, Ing. Belko Róbert, Cirbus Vladimír, Czupper Tibor, Ing. Fehér Ladislav, 
Kelemen Erik, Ing. Kerekes László, Ing. Mák Dávid, Oroszová Margita, Mgr. Szvorák 
Zsuzsanna,  PaedDr. Tankina Tóth Tímea 
 

3) Silicate World, s.r.o., Lučenec – Žiadosť o umožnenie príjazdu a prístupu cez 
mestské pozemky ( zriadenie vecného bremena) resp. ponuka na odkúpenie 
pozemkov 

Poslanci  hlasovali nasledovne: 
P: 11, ÁNO: 11, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
Áno: Anderko Zoltán, Ing. Belko Róbert, Cirbus Vladimír, Czupper Tibor, Ing. Fehér Ladislav, 
Kelemen Erik, Ing. Kerekes László, Ing. Mák Dávid, Oroszová Margita, Mgr. Szvorák 
Zsuzsanna,  PaedDr. Tankina Tóth Tímea 
 

4) Petícia za likvidáciu nájomného domu s. č. 1266 na ul. Biskupickej č. 31 
p. primátor – je to dosť vážna téma. S neplatičmi  treba byť razantný a riešiť to. Navrhujem 
zriadiť komisiu  na riešenie tejto situácie  v zložení : Ing. Varga, Ing. Estergomi,  Bc. Botoš, p. 
Tankina. 
Ing. Kerekes – riešili sme to aj na zasadnutí MR. Členovia MR navrhli neplatičov vysťahovať 
a do tých bytov už nikoho nenasťahovať.  
Poslanci  hlasovali nasledovne: 
P: 11, ÁNO: 11, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
Áno: Anderko Zoltán, Ing. Belko Róbert, Cirbus Vladimír, Czupper Tibor, Ing. Fehér Ladislav, 
Kelemen Erik, Ing. Kerekes László, Ing. Mák Dávid, Oroszová Margita, Mgr. Szvorák 
Zsuzsanna,  PaedDr. Tankina Tóth Tímea 
 
 
K bodu č. 11) Aktuálne záležitosti mesta 

a) Súhlas  MZ  s účasťou  hlavného kontrolóra na realizácii  
projektu EACEA 

Hlavný kontrolór  prečítal poslancom  súhlas   na  účasti  na realizácii projektu, o ktorom im 
poskytol aj základné informácie. 
Poslanci hlasovali za  uznesenie k tomuto bodu nasledovne: 
P: 11, ÁNO: 11, NIE: 0, ZDR.SA: 0 



Áno: Anderko Zoltán, Ing. Belko Róbert, Cirbus Vladimír, Czupper Tibor, Ing. Fehér Ladislav, 
Kelemen Erik, Ing. Kerekes László, Ing. Mák Dávid, Oroszová Margita, Mgr. Szvorák 
Zsuzsanna,  PaedDr. Tankina Tóth Tímea 
 
 

b) Dodatok  k zmluve o terminovanom úvere č. 823/2017/UZ 
Písomne  spracovaný materiál do  MZ predložila vedúca referátu ekonomiky, Bc. Erika 
Szabová. Tvorí súčasť zápisnice  z dnešného zasadnutia. Poslanci k nemu nemali žiadne 
pripomienky. 
Poslanci  hlasovali nasledovne: 
P: 10, ÁNO: 10, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
Áno: Anderko Zoltán, Cirbus Vladimír, Czupper Tibor, Ing. Fehér Ladislav, Kelemen Erik, 
Ing. Kerekes László, Ing. Mák Dávid, Oroszová Margita, Mgr. Szvorák Zsuzsanna,  PaedDr. 
Tankina Tóth Tímea 

 
K bodu č. 12) Diskusia 
 
V rámci tohto bodu primátor mesta informoval poslancov o nasledovných aktuálnych 
záležitostiach:  

- Úspešne sme dokončili  asfaltovanie ulíc 
- Chodník na Mlynskej by mal byť hotový do konca októbra 
- Na  chodník na Biskupickej bude vizualizácia a uvidíme ako budeme 

pokračovať. 
- Riešime možnosti využitia tzv. „Gubányiho domu“ 
- Prebiehajú rokovania  o bytovej výstavbe pri Tescu 
- Máme  tri úspešné projekty – Interreg – podhradie, Futbalový zväz -  

rekonštrukcia strecha  palubovky na telocvični FTC,  IROP – Komplexná 
rekonštrukcia  MŠ Štúrova. 

 
Ing. Fehér – aké sú aktuálne informácie o výstavbe Tržnice? 
p. primátor – máme  dodávateľa. Je to USD Lučenec. Suma je však vyššia  ako  bola  vypísaná 
PHZ.  
Mgr. Szvorák – chcem sa poďakovať za tieto informácie a som rada, že sme v projektoch 
úspešní. Rada by som Vás  všetkých touto cestou pozvala aj na  vínny festival, ktorý sa 
uskutoční 09.10.2017. 
p. Cirbus – treba sa zaoberať aj stavom autobusových zastávok v meste. 
p. primátor- plánujeme ich  postupne od budúceho roka vymieňať. 
 
K bodu č. 13) Záver 
 

Na záver zástupca primátora mesta poďakoval poslancom  MZ  za účasť a zasadnutie  
mestského  zastupiteľstva  ukončil po vyčerpaní všetkých bodov  rokovania. 

 
 
 
 

Prednostka  MsÚ:                                                                        Primátor mesta: 
PhDr. Andrea  Mágyelová                                                           Mgr. Attila  Agócs, PhD. 
  
 



I. overovateľ:                                                                               II. overovateľ: 
Mgr. Zsuzsanna Szvorák                                                             Ing. Ladislav Fehér       
                                                                      
 
Zapísala: Mgr. Paszkiewiczová D. 
 
 


